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PISMO PREZESA ZARZ¥DU 

 

Szanowni Akcjonariusze, 

 

mam przyjemno�ã po raz pierwszy przedstawiã Pañstwu sprawozdanie Zarz¹du  

z dziaùalno�ci �Plast-Box� S.A. w 2003 roku. 

Byù to dla nas bardzo wa¿ny i bardzo pracowity rok. Podjêta zostaùa przez Zarz¹d 

decyzja o wprowadzeniu akcji Spóùki do publicznego obrotu na Gieùdzie Papierów 

Warto�ciowych w Warszawie. 

Mieli�my ogromne obawy, które wynikaùy z faktu, ¿e nie mogli�my siê pochwaliã 

dobrym wynikiem finansowym. Strata za rok 2003 byùa jedynie wynikiem bardzo 

du¿ych ró¿nic kursowych, gdy¿ planowana na rok 2003 wielko�ã sprzeda¿y zostaùa 

przez Spóùkê osi¹gniêta.  

Zaufanie akcjonariuszy do prawidùowych dziaùañ Zarz¹du Spóùki daùo wymierny 

efekt w postaci zakoñczonego sukcesem pierwszego notowania akcji naszej Spóùki  

na Gieùdzie w lutym b.r. 

 

Mimo niekorzystnych wskaêników w gospodarce kraju udaùo siê Spóùce zwiêkszyã 

obroty w 2003r. o 11,3% w porównaniu do roku 2002. 

Zarz¹d prowadziù równie¿ bardzo rygorystyczn¹ politykê minimalizowania kosztów 

dziaùalno�ci Spóùki, czego efektem byùo uzyskanie ju¿ w pierwszym kwartale b.r. 

zysku netto w kwocie 70 051,37 zù. 

 

W zainteresowaniu Zarz¹du le¿aùa równie¿ sprawa rozpoczêcia dziaùalno�ci 

gospodarczej na Ukrainie w formie utworzenia tam nowego podmiotu 

gospodarczego i przygotowania zakùadu produkcyjnego. 
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Dziêki udanemu debiutowi na Gieùdzie, rozpoczête plany bêd¹ mogùy byã  

z sukcesem realizowane w bie¿¹cym roku. 

Na rok 2004 planujemy kontynuacjê zamierzeñ zwi¹zanych przede wszystkim  

z budow¹ zakùadu na Ukrainie, a jednocze�nie bêdziemy realizowaã plany w 

zakresie zwiêkszenia sprzeda¿y i zakoñczenia bie¿¹cego roku mo¿liwie jak 

najlepszym dodatnim wynikiem finansowym. 

Mamy nadziejê, ¿e poprawa koniunktury gospodarczej nie zakùóci nam realizacji 

naszych planów. 

 

Chcê Pañstwa zapewniã, w imieniu wùasnym i pozostaùych Czùonków Zarz¹du,  

¿e Spóùka ma ogromne szanse dalszego rozwoju, oraz ¿e zrobimy wszystko,  

aby przyszùo�ã naszej Spóùki byùa dla nas i dla Pañstwa wysoce satysfakcjonuj¹ca. 

 

Z powa¿aniem 

Prezes Zarz¹du 

Waldemar Pawlak 

 


